

---

THE REGISTERED NURSES ACT  
(C.C.S.M. c. R40)

**Registered Nurses Regulation, amendment**

---

Regulation 168/2013  
Registered November 15, 2013

**Manitoba Regulation 128/2001 amended**  
**1 The Registered Nurses Regulation, Manitoba Regulation 128/2001, is amended by this regulation.**

**2 Section 1 is amended in the definition "nursing education program" by replacing clause (b) with the following:**

(b) meets the standards for a nursing education program set out in the document entitled *Standards for Nursing Education Programs (2013)*, that was approved by the board of the College of Registered Nurses of Manitoba in December 2012. (« programme de formation d'infirmières »)

October 7, 2013  
7 octobre 2013

**College of Registered Nurses of Manitoba/  
Pour l'Ordre des infirmières et des infirmiers du Manitoba,**

Cathy Rippin-Sisler,  
President/présidente

Diane Wilson Mate,  
Executive Director/directrice générale

---

The Queen's Printer  
for the Province of Manitoba

---

LOI SUR LES INFIRMIÈRES  
(c. R40 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les infirmières**

---

Règlement 168/2013  
Date d'enregistrement : le 15 novembre 2013

**Modification du R.M. 128/2001**  
**1 Le présent règlement modifie le Règlement sur les infirmières, R.M. 128/2001.**

**2 L'alinéa b) de la définition de « programme de formation d'infirmières » figurant à l'article 1 est remplacé par ce qui suit :**

b) répond aux normes énoncées dans le document intitulé *Standards for Nursing Education Programs (2013)* et approuvé en décembre 2012 par le conseil d'administration de l'Ordre des infirmières et des infirmiers du Manitoba. ("nursing education program")

---

L'Imprimeur de la Reine  
du Manitoba